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1. Meddelelser fra: 

• Elevråd – valg til elevråd - Der har været valg og de valgte er: 

a. 3. kl. Lea og Casper 

b. 4. kl. Eran og Emil 

c. 5. kl. Emma og Liva 

d. 6. kl. Thilde og Bastian 

• Formand – (Husk at sende årsberetning til Anders- så den kan komme i E-doc) Ok. 

• Skoleleder 

• Nationale overgangstest – Vi er færdige – den er hård for nogle af vores elever med 

udfordringer, fordi den ikke tilpasser sig deres niveau. 

• Idrætsdag i Tim – del af projekt klassevenner – 3. kl. deltager som besøgsvenner. Meget 

fin dag kun lidt kraftige byger. 

• Forældremøderne i september 2024 – Herunder snak om ordensregler – sprog – 

værdier og ro – forventninger til forældrene - fx efter at vi ikke har FF-timer. 

Send reminder i fredagsbrevet. 

• Invitation til Skoleudviklingssamtale torsdag d. 5. december kl. 13.30 – 15.30– vi skal 

gerne have 2 fra bestyrelse, der deltager i samtalen.  Marie og Line vil gerne deltage 

• Hærværk i cykelskur – jf. info skriv på Aula. Orientering. 

• Elevtal pr. 5. september 2024 – 83 elever 

• Pædagogisk eftermiddag i Børnebroen Hee-No – Skolen er arrangør i dette efterår. 

Temaet er vennevigtig og hvordan vi hjælper børn i udsatte positioner med at skabe 

relationer. 

• Hytteture – formål – økonomi – tid – tro på, at lærerne har styr på det vs. 

forældreforventninger.  Påvirker medarbejderne negativt i forhold til det store arbejde 

de lægger i det. Vi havde en drøftelse om, at vi med fordel fremadrettet kan sende mere 

fyldestgørende information ud til forældrene, om at der har været undersøgt andre 

muligheder. Obs på om der skal mere indhold ind. I den aktuelle situation spillede 

andre forhold ind, der vanskelig gjorde planlægningen, fx at vi ikke kunne planlægge 

før sommerferien, som vi plejer, samt at vi måtte flytte placeringen af hytteturene. Der 

blev også kort redegjort for økonomien til hytteture, lejrskoler, ekskursioner ect., samt 

formålet som især er et fokus på det sociale og faglige jf. vores principper for det. 

Mødenavn 

Skolebestyrelsesmøde 
Mødedato 

Torsdag d. 12.09. 2024 
 
Mødetid 

Kl. 19.00 – 21.00 
Mødested 

Personalerummet på Hee skole 
Deltagere 

Mette - afbud 
Bemærkninger 

Vi nøjes med lidt frugt og småkage til kaffen , Anders sørger for det. 

Hee Skole og SFO 

Agersbækvej 13-15, Hee 

6950 Ringkøbing 

Telefon:  

99742070/ 30 57 02 13 

Mail: heeskole@rksk.dk 

Web: hee-skole.dk 

 



 

  

• Forspørgsel fra lærerne vedr. de forlængede uger. Det vil passe dem bedre, hvis de lå i 

efteråret. Skolebestyrelsen synes, børnene ville få for lange dage i december, hvor der 

også var mange andre arrangementer. Vi lavede et kompromis. De forlængede uger, 

hvor vi kompenserer for de forkortede skoledage, bliver uge 43 til uge 48, samt uge 2 

til 4. 

• SFO – Intet nyt. – Se dog til næstemøde – gennemgang af MIB. 
• Medarbejdere – Lidt pressede – men godt i gang. Der er en positiv oplevelse af, at vi alle 

arbejder for en fælles sag og et fælles projekt. 
• Støtteforening – Motionsløbet? info og sponsorsedler mv. som skal deles ud i slut september  

Vi deler sedler ud i næste uge. 
• Økonomi – vi forventer fortsat et underskud for indeværende år og håber, at vi får så mange 

elever som vores prognose tilsiger, men det ved vi jo reelt først efter indmelding i 2024, men 
det ved vi til bestyrelsesmødet. Vi har fået 83 elever pr. 5. september. Hvilket giver os lidt luft 
under økonomien. Det går dog til at nedbringe underskuddet, da elevtalsprognosen pt tilsiger 
et fald i elev i 2025-25. 
 

2. Grillaften – Evaluering – Det var en fantastisk aften i nogle fantastiske rammer.  Bestyrelsen 

synes, at det er så positivt, at de, forældre og elever kommer til No og mødes i nogle, for især 

elever helt andre rammer, at man gerne ser det som en fast tradition, at vi har Grillfesten i No. 

Så det blev besluttet, at det gør vi fremadrettet. 

 

3. Fast punkt – I præsenterer 1-2 af jeres principper for mig, så jeg hører, hvad der var af tanker 

bag ordene.   

• Retningslinje for årsplaner og elevplaner/meddelelsesbog. 

• Det arbejde og samarbejde, der var mellem Tim og Hee skoler i efteråret 2023, er 

mundet ud i, at vi i stedet følger en kommunal retningslinje, som vi har lagt os 

under.  

Skolebestyrelsen oplæg om ”Keep it simpel” dvs. et fokus punkt i dansk/matematik 

fastholdes dog. 

Rammerne er dem, der er i Aula/Meebook. 

Skal punktet sløjfes på årshjulet. Vi besluttede, at punktet blev sløjet. Anders sørger 

for det. 

• Princip – eller samarbejdsaftale med Tim Skole. Vi gennemgik den og 

Skolebestyrelsen synes, det var et rigtigt godt og spændende oplæg. 

• Husk planlægning af Tema-møde i november 

Vi drøftede det og bestyrelsen vil gerne arbejde med Temaet forældre samarbejde – 

herunder forældreengagement, men også udfordringer som kommunikation i 

forhold til forældrerelationen, fx dansk som andet sprog i Skolehjemsamarbejdet. 

Anders sørger for, at der bliver lavet et oplæg til temamødet. 

Vi afventer lige placeringen af temamødet på måned, fordi vi skal have afklaring i 

forhold til fælles bestyrelsesmøde m. Tim. Marie kontakter Britt i forhold til, om det 

var en ide at vente til marts, for at vi kunne evaluere på det, der er i 

samarbejdsaftalen. Eller hvad de tænker – Ellers var oplægget nemlig vores 

november møde. 

4. Evt.  



 

  

• Til næste møde d. 10.10.2024 Line gennemgår MIB som pkt. 1.  

• HUSK vedr. motionsløb – børnehuset vil gerne løbe med og vi skal sørge for, at der også 

er købt snack og frugt mv. ind til deres børn/personaler. Vi tager det med i skolens 

planlægning og Anders får sendt invitation til børnehuset. 

 


